
BRM.0012.2.23.2018           

           

Protokół nr 1/2018 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 3 grudnia 2018 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 9.00 – 9.30. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska  –  Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak –  Członek Komisji 

3.Tomasz Marcinkowski –  Członek Komisji 

4. Grzegorz Piński  –  Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta. 

2. Karol Legumina- Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi. 

3. Michał Jaśtak - Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i 

Funduszy Europejskich. 

4. Bogusława Mikołajczak- Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu 

5. Zdzisław Feit- Komendant Straży Miejskiej 

 

 Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzyła  Pani Maria Stępniowska- Przewodnicząca Komisji, która 

zgodnie z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Proponuje, aby w pierwszej kolejności zaopiniować projekty uchwał. Poddaje pod 

głosowanie propozycję zmiany kolejności. 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad ze zmianą? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
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4. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 

5. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2018 r. 

6.   Sprawy bieżące. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 

 

Karol Legumina- Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie rocznego programu współpracy w 2019 r. 

Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie.  
Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

W dyskusji głos zabrali: 

Patryk Kaźmierczak– członek Komisji: 

Czy pula ze środkami na sport jest już rozbita? 

 

Karol Legumina- Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Jest zapisane w projekcie uchwały budżetowej. W połowie grudnia będzie ogłoszony 

konkurs i wtedy będziemy mogli mówić o konkretnych działaniach, kwotach na 

poszczególne kluby sportowe. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie rocznego programu 

współpracy w 2019 r. Miasta Inowrocławia z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Michał Jaśtak - Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta 

Inowrocławia do złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach programu 

priorytetowego „GEPARD II – transport niskoemisyjny. Część 2) Strategia rozwoju 

elektromobilności” oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą 

„Przygotowanie Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Inowrocławia”. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie upoważnienia 

Prezydenta Miasta Inowrocławia do złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach 
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programu priorytetowego „GEPARD II – transport niskoemisyjny. Część 2) Strategia 

rozwoju elektromobilności” oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia pod nazwą 

„Przygotowanie Strategii Rozwoju Elektromobilności dla Inowrocławia”? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Bogusława Mikołajczak- Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Inowrocławskiego 

zadania polegającego na zarzadzaniu strefą płatnego parkowania na drogach 

powiatowych w centrum Miasta Inowrocławia. 

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Patryk Kaźmierczak– członek Komisji: 

Czy te opłaty były pobierane na ta chwilę? Powiat całkowicie zrezygnował                         

z jakichkolwiek opłat. To rozumiem, że tych opłat wcześniej nie było i zostaną one 

wprowadzone na tych odcinkach ? 

 

Bogusława Mikołajczak- Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Powiat powinien pobierać opłaty na tych odcinkach, bo te odcinki dróg są wymienione     

w uchwale dotyczącej strefy parkowania. Im się to nie opłacało, ponieważ były za duże 

koszty. Wyszli z propozycją, abyśmy przejęli te odcinki i będziemy jednym operatorem. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Będą inkasenci? 

 

Bogusława Mikołajczak- Naczelnik Wydziału Dróg i Transportu: 

Będą nowoczesne parkomaty. 

 

Innych pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przejęcia od 

Powiatu Inowrocławskiego zadania polegającego na zarzadzaniu strefą płatnego 

parkowania na drogach powiatowych w centrum Miasta Inowrocławia. 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2018.  

Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Proszę poprawić na str. 24 pkt. 2 w 3 wierszy- jest zapis- „potrącona kara umowna”, on 

dotyczy pkt. następnego. To powinno być przeniesione na koniec. 

 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniający uchwałę             

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2018. 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2018-2031. 

Projekt stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniający uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2018-2031 . 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniająca uchwałę nr XL/471/2018 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 25 kwietnia 2018 r. w sprawie emisji obligacji, określenia zasad 

ich zbywania, nabywania i wykupu.  

Projekt stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniająca uchwałę nr 

XL/471/2018 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 25 kwietnia 2018 r. w sprawie emisji 

obligacji, określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupy żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego .  

Projekt stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej 

ceny skupy żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego . 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Zdzisław Feit- Komendant Straży Miejskiej: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla 

Policji. 

Projekt stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

W dyskusji głos zabrali: 

Patryk Kaźmierczak– członek Komisji: 

Wiemy, że będą podwyżki w Policji, czy jest to obliczone o jaką ilość zmniejszy się ilość 

patroli, bo kwota pozostaje na takim samym poziomie. 

 

Zdzisław Feit- Komendant Straży Miejskiej: 

Kwota przeznaczona jest 229 500zł, szczegóły reguluje porozumienie zawarte między 

organem wykonawczym a komendantem Policji. Prawdopodobnie kwota zwiększy się do 

180,00zł brutto za 8 godzin. Służb będzie 1275, a poprzednio było 1510. 

 

Patryk Kaźmierczak– członek Komisji: 

235 patroli mniej. 

 

Zdzisław Feit- Komendant Straży Miejskiej: 

Za te pieniądze jakie były to nie było zbytnio chętnych. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

A za te pieniądze będą chętni? 

 

Zdzisław Feit- Komendant Straży Miejskiej: 

Trudno powiedzieć. 

Innych pytań nie było. 
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przekazania 

środków finansowych dla Policji.  

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad 5. Wybór zastępcy przewodniczącego Komisji. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Proponuje na zastępcę Przewodniczącego Komisji Pana Tomasza Marcinkowskiego.     

Jest to osoba z doświadczeniem, która wesprze nie tylko członków Komisji, ale również 

mnie. Czy są inne propozycje? 

 

Członkowie Komisji: 

Akceptujemy 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy Pan radny wyraża zgodę? 

 

Tomasz Marcinkowski– członek Komisji: 

Tak wyrażam zgodę. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za tym, aby Pan Tomasz Marcinkowski sprawował funkcje zastępcy 

przewodniczącego Komisji? 

 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Ad 4. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2019 r. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przedstawiła plan pracy Komisji na I półrocze 2019 r. 

STYCZEŃ 

 Sprawy  wymagające  opinii Komisji.    

LUTY 

 Analiza sytuacji finansowej ZEC za 2018r. 

MARZEC 

 Zapoznanie się z informacją o zaległościach podatkowych i skuteczności 

windykacji należności za 2018r. 

KWIECIEŃ 

 Analiza finansowa Straży  Miejskiej za 2018r. 

MAJ 
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 Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2018r 

 Ustalenie  planu pracy Komisji na II półrocze 2019r 

CZERWIEC 

 Analiza finansowa  przedszkoli publicznych i niepublicznych za 2018r 

 

Czy są jakieś inne propozycje do przedstawionego planu pracy? 

     

Jeżeli nie ma innych propozycji, przystępujemy do głosowania. 

Kto z państwa jest za przyjęciem planu pracy Komisji: 

 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  

 

Patryk Kaźmierczak– członek Komisji: 

Mam propozycje w związku z patrolami policji. Może nam, jako Komisji uda się ustalić, 

czy policjanci są zainteresowani tymi dodatkowymi patrolami. Można dołożyć kwotę ok. 

50 tysięcy złotych, aby te patrole pozostały na obecnym poziomie.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji: 

Na Komisji w 2019 r. wystosować pismo do Komendanta Policji czy jest zainteresowanie. 

 

Grzegorz Piński– członek Komisji: 

W marcu my zapraszamy Komendanta na Komisję Porządku Publicznego, więc możemy 

zrobić Komisje razem. 

 

Innych pytań nie było. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodnicząca zamknął posiedzenie 

Komisji. 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Maria Stępniowska 
Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


